
• LETNA SKUPŠČINA NAŠE BORČEVSKE ORGANIZACIJE

Kritično do pojavov v naši družbi
vVsak bi moral na svojem mestu storiti vse, da izpolni dogovorjene

naloge in ne čakati in se ozirati, kaj počenjajo drugi. To je, menim, ta
hip naša osnovna politična naloga in vsa prizadevanja morajo biti
usmerjena v to,« je na začetku redne letne skupšeine naše borčevske
organizacije, ki je bila 5. aprila v veliki sejni dvorani obcinske skupšči-
ne, dejal njen predsednik Marjan Moškrič.

Člani ZZB NOV Ljubljana
Moste-Polje so bili v minulem
letu kljub visoki povprečni staro-
sti (70 let) družbenopolitično
zelo dejavni. Ne samo, da so de-
lovali v okviru krajevnih zdru-

ženj svoje organizacije, marveč
so sodelovali v vseh organih so-
cialistične zveze, drugih diužbe-
nopolitičnih organizacij, v orga-
nih občinske skupščine in v kra-
jevnih skupnostih. Borčevska

organizacija je veliko skrb ma-
menjala zdravstveni in sociallni
zaščiti svojih članov ter razvijja-
njif in ohranjevanju revoluciio-
narnih tradicij.

Delo naše občinske borčevske
organizacije je pohvalil tudi
predsednik OK ZKS Ljubljana
Moste-Polje Pavel Vindišar, ki je
borcem — delegatom krajevnih
združenj ZZB NOV orisal druž-
benopolitične razmere v državi
in še zlasti v občini. Dejal je:
»Zveza borcev je v naši občini
mnogo pomembnejši politični
dejavnik. kot pa je to morda ma
prvi pogled videti od zunaj: če me
bi v naši občini imeli takšne :in
tako angažirane zveze borcesv,
potem bi se zelo verjetno srečte-
\ii\i / enakimi a\i podobmmi ra-
zmerami, kot so danes v beži-
grajski občini, morda tudi s tak;š-
nimi stvarmi, ki se začenjajo d(O-
gajati v občinah Center in Šišk:a.
V teh občinah se, kot veste, k(o-
munisti, borci, delegati ukvair-
jajo sami s seboj, zmanjkuje pa
jim časa za bistvena vprašanja.
Občinska organizacija zveze
borcev v naši občini se je vedmo
jasno in odločno opredelila d o
ključnih vprašanj in s tem b>i-
stveno prispevala k dobrim r;a-
zmeram, kakršne v tej obči;ni
so.«

V razpravi, ki je sledila govoru
predsednika Marjana Moškriča
— v njem je nanizal nekaj naj-
pomembnejših nalog, ki so jih
borci opravili od lanske skupš-
čine do zdaj, podčrtal nekatere
naloge, ki jih bodo morali ure-
sničiti v letošnjem letu, borce pa
je seznanil tudi s stališči republi-
škega odbora ZZB NOV Slove-
nije glede nekaterih aktualnih
zadev, so delegati iz krajevnih
združenj kritično spregovorili o
nekaterih pojavih v naši družbi.
Borcem namreč ni vseeno,
kakšna bo naša prihodnost. Kot
se je slikovito izrazil eden od
razpravljalcev, se luknja, narc-
jena v naši barki — Jugoslaviji,
\eča. namesto da bi se zmanjše-
•.:•/<•!. Večaio se ttidi posojila. a
preprosti človek ima vse manj
podatkov o tem. Na nikogar ne
pokažemo s prstom, javnost dela
je premajhna, kar še pospešuje
nepravilna ravnanja v naši druž-
bi. Razpravljalci so se dotaknili
zviševanja cen, nemoči delega-
tov, saj največkrat obveljajo
predlogi sestavljalcev gradiv,
omenili so tudi številna potova-
nja naših delegacij v tujino in ak-
cijsko nesposobnost ZK, da
spreminja stvari. Precej kritik je
letelo na obnašanje mladine, ve-
liko besed je bilo izrečenih glede

publikacij, ki blatijo našo družbo
in samoupravni sistem.

Pripombe, ki so bile izrečene v
tej razpravi, bo odbor ZZB NOV
naše občine vgradil v poročilo in
programske ušmeritve, ki so jih
že pred tem obravnavali v kra-
jevnih združenjih. Tudi v pri-
hodnje bodo borci sodelovali v
vseh razpravah o aktualnih druž-
benogospodarskih odnosih, si
prizadevali za uresničevanje
programa gospodarske stabili-
zacije, utrjevanje in dograjevali
naš samoupravni socialistični si-
stem, opravili pa bodo še vrsto
konkretnih nalog.

Na tej skupščini je naša občin-
ska orgsnizacija ZZB NOV
sprejela tudi statutarni sklep in
tako prilagodila svojo organizi-
ranost repubiiškemu statutu,
izvolili pa so tudi predsednika in
podpredsednika občinskega od-
bora ZZB NOV Ljubljana
Mosle-Polje. Za predsednika je
bil z javnim glasovanjem in so-
glasno ponovno izvotjen Marjan
Moškrič, za podpredsednika
Tone Kocjančič, dolžnosti se-
kretarja pa bo še naprej oprav-
Ijal Tone Korošec (njegov man-
dat traja namreč štiri leta).
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